

3 The applicant is fully aware that the applicant is liable for and shall pay all costs, charges and expenses of and incidental to this application, unless the Registrar General orders otherwise.

4 The applicant intends to proceed in the (*check appropriate box*)

- English language.
- OR
- French language.

Dated at _____ on the _____ day of _____, 20__.

Signature of witness Signature of applicant

NOTE: THIS APPLICATION SHALL BE ACCOMPANIED BY ALL COPIES OF PLANS OF SURVEY, INFORMATION, DOCUMENTATION AND OTHER MATERIAL REQUIRED UNDER THE ACT OR THE REGULATIONS OR BY THE REGISTRAR GENERAL, AS WELL AS THE PRESCRIBED FEE.

3 Le requérant sait qu'il est responsable de tous les frais, de toutes les charges et de toutes les dépenses de la présente demande et de tous ceux qui y sont accessoires et qu'il doit les payer, sauf si le registraire général l'ordonne autrement.

4 Le requérant désire procéder en (*cochez la case appropriée*)

- langue anglaise.
- OU
- langue française.

Fait à _____, le _____ 20__.

Signature du témoin Signature du requérant

NOTE : LA PRÉSENTE DEMANDE DOIT ÊTRE ACCOMPAGNÉE DE TOUTES LES COPIES DE PLANS D'ARPENTAGE, DES RENSEIGNEMENTS, DES DOCUMENTS ET DES AUTRES PIÈCES REQUIS EN VERTU DE LA LOI OU DES RÈGLEMENTS OU PAR LE REGISTRATEUR GÉNÉRAL, AINSI QUE DU DROIT PRESCRIT.